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Ärende 7: Beslut om antagande av arkitekturstrategi för 
Huddinge kommun 
 
Vänsterpartiet välkomnar beslutet om att anta en arkitekturstrategi för kommunen. 
Utformningen av byggnader och offentliga platser betyder mycket för människors 
trivsel och känsla av trygghet och gemenskap. Det är viktigt att krav på gestaltningen 
redan finns med från början vid nybyggnation genom hela 
samhällsbyggnadsprocessen fram till bygglov liksom i ombyggnadsprocessen. Vi 
beklagar dock att det inte finns en stadsarkitekt i kommunen som kan ha det centrala 
ansvaret för att arkitekturstrategin efterföljs. Vi hade även gärna sett att kommunen 
tillämpade regeln om att en procent av budgeten för ett byggprojekt ska gå till 
konstnärlig utsmyckning vilket skulle kunna skapa förutsättningar för mer attraktiva 
boende- och offentliga miljöer. 

 

När man tillämpar arkitekturstrategin är det viktigt att prioritera åtgärder som bidrar till 
såväl social hållbarhet som ekologisk hållbarhet. Dessutom bör trygghetsaspekterna 
betonas. Särskilt viktigt är det att krav ställs på att de offentliga rummen utformas så 
att även kvinnor ska kunna vistas där kvällstid utan att känna sig otrygga. 
Barnperspektivet måste också i alla nivåer beaktas så att barnen ska känna sig 
hemma i alla miljöer och få möjligheter till fri lek och upptäckarglädje.  

 

Antagandet av en arkitekturstrategi får inte innebära att medborgarnas inflytande 
över utformningen av bostadsområden och närområden minskas. Det är t.ex. viktigt 
att vi fortsätter med medborgardialoger vid utveckling av våra olika kommundelar och 
att man tar hänsyn till de synpunkter som då kommer fram. 
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